
Referat af bestyrelsesmøde d. 09.11.21. 

Dørmåtter  
Der indkøbes og udskiftes dørmåtter, ved alle hovedindgange. 
Bestyrelsen vil på det kraftigste opfordre til, at dørmåtterne ikke bruges som dørstopper, 
da de knækker og derved ikke holder særlig længe.

Facade rens 
Bestyrelsen har nu indhentet tilbud, fra Nanostone, på facade rens med hedevand (meget 
varmt vand) 
Facaden renses med hedevand som skånsomt afrenser skidt og alger og der bruges ikke 
algemiddel af hensyn til vores placering, tæt på vandet og vores fredede frøer.

Forventes igangsat til foråret 2022.

Sætningsskaden på hjørnet, 6.sal. 
Vi forventer at denne skade, blive klaret samtidig med, at facaden renses.

Vandskade i gavlen mod parkeringspladsen  
Igennem en del år, har der været problemer med vand, i gavlmuren, hvilket har givet vand 
inde i stuen og på 5.sal. Udfordringen har været at finde ud af, hvor vandet kommer ind. 
Den 3.11.21 var tømmeren forbi, med lift og gik hele gavlen efter, lukke div. huller, fugede 
over dørene samt under altanerne, ved indgangen i muren. 
Vi venter nu spændt på om det stopper vandet.

Affaldssortering 
Som, nogen af jer måske har bemærket, er der leveret nye containere til at affaldssortere. 
Bestyrelsen arbejder ihærdigt, med opgaven og alle vil modtage info omkring start dato 
mv. i postkassen, indtil da, er skakten åben for køkkenaffald. 
OBS – de nye containere må ikke benyttes endnu, da den gamle ordning stadig kører

Næste bestyrelsesmøde er d. 7.12.2021, hos Lars

OBS – Du har også mulighed for at læse referat fra bestyrelsesmødet på hjemmesiden, 
Søterrasserne1.dk 
Mail til bestyrelsen, så bruger du denne mailadresse - gyngemosen@gmail.com                                                

Referent: Gitte


